

Call for CASID Student Paper Awards / L'appel de textes pour prix aux étudiants de l'ACÉDI 2023

Le français suit

CASID Institutional Membership Prize

The CASID Institutional Membership Prize is awarded annually to the best original student essay in the field of international development studies. The Prize includes \$1000 cash and consideration of the essay in the regular editorial process of the Canadian Journal of Development Studies (CJDS).

Guidelines for Submissions

- Submitters must be a registered student at [a post-secondary institution holding membership in CASID](#). The student must be the sole author of the paper submitted.
- Submission may be in either English or French; submissions in French are encouraged.
- Please note that candidates who are eligible for both the KPL Prize and the Institutional Membership Prize will be considered for both awards.

Editorial Guidelines

- Ensure that your article is no longer than 9000 words and double-spaced.
- Submit your paper in two documents: 1. A cover page stating the title of the article, author's name, and author's institution. 2. Your full paper as a separate document. Do not include any identifying information on the paper itself. The cover page is removed for the review process, which is anonymous.
- Include an introduction, a conclusion, and a bibliography or list of references.
- Language should be respectful of diversity and difference
- Check for grammar and spelling errors before submission.

Essays not meeting the basic editorial guidelines may not be assessed by the Prize Committee. Detailed editorial guidelines will be provided on request, or view at the CJDS web site at www.cjds.ca/author_guide/index.html.

Deadline and Submissions

Complete papers must be submitted in electronic form (MS Word) by **April 15th, 2023**. Submissions and questions should be directed to admin@casid-acedi.ca with the subject "Institutional Membership Prize" in the subject line.

All submissions received by the due date will be reviewed prior to a short-listing of the papers to be considered for the prize. Due to the volume of submissions received, non-short-listed papers will not receive any comments.

Kari Polanyi-Levitt Prize

The Kari Polanyi-Levitt (KPL) Prize is CASID's annual Graduate Student Essay Contest. The KPL Prize is awarded annually to the best original graduate student essay in the field of international development studies. The Prize includes \$1000 cash, and consideration of the essay in the regular editorial process of the Canadian Journal of Development Studies (CJDS).

Guidelines for Submissions

- Submitters must be, or become, members of CASID.
- Submitters must be Canadian graduate students or international students registered at a Canadian university or post-secondary institution.
- The student must be the sole author of the paper submitted.
- Submissions may be received in either English or French; submissions in French are encouraged.
- Please note that candidates who are eligible for both the KPL Prize and the Institutional Membership Prize will be considered for both awards.

Editorial Guidelines

- Ensure that your article is no longer than 9000 words and double-spaced.
- Please submit your paper in two documents: 1. A cover page stating the title of the article, author's name, author's current degree status (i.e. Masters or PhD candidate), and author's institution. 2. Your full paper as a separate document. Do not include any identifying information on the paper itself. The cover page is removed for the review process, which is anonymous.
- Include an introduction, a conclusion, and a bibliography or list of references.
- Language should be respectful of diversity and difference.
- Check for grammar and spelling errors before submission.

Essays not meeting the basic editorial guidelines may not be assessed by the Prize Committee. Detailed editorial guidelines will be provided on request, or view at the CJDS web site at www.cjds.ca/author_guide/index.html.

Deadline and Submissions:

Complete papers must be submitted in electronic form (MS Word) by **April 15th, 2023**.

Submissions and questions should be directed to admin@casid-acedi.ca with the subject line "KPL Prize".

All submissions received by the due date will be reviewed prior to a short-listing of the papers to be considered for the prize. Due to the volume of submissions received, non-short-listed papers will not receive any comments.

Prix de l'adhésion institutionnelle ACÉDI

Le Prix de l'adhésion institutionnelle de l'ACEDI est décerné chaque année à l'étudiant.e ayant rédigé le meilleur essai original dans le champ des études du développement international. Le prix d'une valeur de 1 000 \$ permet au récipiendaire de soumettre son essai pour publication à la *Revue canadienne d'études de développement* (RCED).

Critères pour présenter sa candidature

- L'auteur.e de l'essai doit être un.e étudiant.e inscrit.e à [une institution post-secondaire membre institutionnelle de l'ACEDI](#).
- Seul.e l'étudiant.e peut être l'auteur.e du texte proposé.
- L'essai peut être rédigé en français ou en anglais: les soumissions en français sont encouragées.
- Veuillez prendre note que les candidatures qui se qualifient pour le prix de l'adhésion institutionnelle seront également considérées pour le Prix Kari Polanyi-Levitt.

Normes de soumission

- L'article doit être rédigé à double interligne et ne pas dépasser 9 000 mots.
- Il est important d'inclure une page de présentation distincte qui indique le titre de l'article et le nom de l'auteur. Les informations nominatives doivent être exclues du reste de l'article car la page de couverture sera retirée au moment de l'évaluation pour assurer qu'elle soit anonyme
- L'essai doit inclure une introduction, une conclusion et une bibliographie
- La langue doit respecter la diversité et la différence.
- Assurez-vous de vérifier la grammaire et l'orthographe du texte avant de le soumettre.

Les essais qui ne respectent pas les critères et les normes de soumission ne seront pas considérés par le Comité de sélection. Les normes de soumission détaillées seront envoyées sur demande, ou peuvent être consultées sur le site Web de la RCED www.cjds.ca/author_guide/index.html.

Date limite et soumission

L'essai proposé doit être remis en format électronique (format Word) au plus tard le **15 avril 2023**. Les soumissions et questions doivent être acheminées à admin@casid-acedi.ca avec la mention « Prix de l'adhésion institutionnelle » sur la ligne « Objet »

Tous les essais reçus à la date d'échéance seront examinés au moment de la sélection des textes en nomination pour le prix. En raison du volume des soumissions reçues, seuls les essais en nomination recevront un commentaire de la part du Comité de sélection.

Prix Kari Polanyi-Levitt

Le Prix Kari Polanyi-Levitt (KPL) est un concours annuel d'essais organisé par l'ACÉDI auquel participent les étudiants des cycles supérieurs. Il est décerné à l'étudiant.e inscrit.e aux cycles supérieurs ayant rédigé le meilleur essai original dans le domaine des études en développement international. Le prix d'une valeur de 1 000 \$ permet au récipiendaire de soumettre son essai pour publication à la *Revue canadienne des études de développement* (RCED).

Critères pour présenter sa candidature

- L'auteur.e de l'essai doit être étudiant et membre (ou prêt à le devenir) de l'ACÉDI
- Seul.e l'étudiant.e peut être l'auteur.e du texte proposé.
- L'essai peut être rédigé en français ou en anglais: les soumissions en français sont encouragées.
- Veuillez prendre note que les candidatures qui se qualifient pour le Prix de l'adhésion institutionnelle seront également considérées pour le Prix Kari Polanyi-Levitt.

Normes de soumission

- L'article doit être rédigé à double interligne et ne pas dépasser 9 000 mots.
- Il est important d'inclure une page de présentation distincte qui indique le titre de l'article et le nom de l'auteur, le cycle d'études (maîtrise ou doctorat) ainsi que l'institution d'attache. Les informations nominatives doivent être exclues du reste de l'essai car la page de couverture sera retirée au moment de l'évaluation pour assurer qu'elle soit anonyme
- L'essai doit inclure une introduction, une conclusion et une bibliographie
- La langue doit respecter la diversité et de la différence.
- Assurez-vous de vérifier la grammaire et l'orthographe du texte avant de le soumettre.

Les essais qui ne respectent pas les critères et les normes de soumission ne seront pas considérés par le Comité de sélection. Les normes de soumission détaillées seront envoyées sur demande, ou peuvent être consultées sur le site Web de la RCED www.cjds.ca/author_guide/index.html.

Date limite et soumission

L'essai proposé doit être remis en format électronique (format Word) au plus tard le **15 avril 2023**.

Les soumissions et questions doivent être acheminées à l'adresse admin@casid-acedi.ca avec la mention « Prix KPL » sur la ligne « Objet ».

Tous les essais reçus à la date d'échéance seront examinés au moment de la sélection des textes en nomination pour le prix. En raison du volume des soumissions reçues, seuls les essais en nomination recevront un commentaire de la part du Comité de sélection.